



شروط وأحكام عرض الخصم من iHerb لبطاقات ماستركارد من مصرف الهلال

Terms and Conditions for the Al Hilal Bank Mastercard Card Discount Promotion on iHerb

• This is a limited time offer and will run until 1 September 2026.	• عرض لفترة محدودة ساري حتى 1 سبتمبر 2026.
• Al Hilal Bank Mastercard Credit and Debit Cardholders can get an exclusive 40% discount up to \$ 300 on minimum spend of \$ 300 at iHerb App & website.	• يمكن لحاملي بطاقات ماستركارد الائتمانية وبطاقات الخصم من مصرف الهلال الاستفادة من خصم حصري بنسبة 40% بحد أقصى \$ 300 عند إنفاق \$ 300 كحد أدنى عبر تطبيق أو موقع iHerb.
• Discount is applicable on products when using code AHB40 and it's valid for multi-use during the promotion period.	• يسري الخصم على المنتجات عند استخدام الرمز AHB40، ويمكن استخدامه عدة مرات خلال فترة العرض.
• Discount code cannot be combined with gift vouchers or another promotion code	• لا يمكن الجمع بين رمز الخصم هذا وأي قسائم هدايا أو رموز ترويجية أخرى.
• Discount code is not valid for products that are already discounted.	• لا يسري رمز الخصم على المنتجات المخفضة مسبقاً.
• Some products are excluded from this offer. Please see the full list of exclusions Here	• تُستثنى بعض المنتجات من هذا العرض. يرجى الاطلاع على القائمة الكاملة للمنتجات المستثناة هنا .
• Discount offer is not applicable if payment is made using Apple Pay or any other Mobile Wallet.	• لا يسري العرض عند إتمام الدفع باستخدام Apple Pay أو أي محفظة إلكترونية أخرى.

إن مصرف الهلال مرخص ومنظم من قبل المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة ومن قبل هيئة الأوراق المالية والسلع والترخيص رقم 601035 للعمل في النشاط الترويجي.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.